
Połączenia kielichowo-kołnierzowe • Socket fittings with flanges • Раструбно-фланцевые соединения

Tablica wymiarów Table of sizes Таблица размеров 

Odwadniaki kielichowo-kołnierzowe MMO

Double socket level invert tee with flanged branch MMO

Дренажные отводы MMO

DN1 

[mm]
DN1 

[mm]
L 

[mm]
H 

[mm] Norma Standard Стандарт

300 150 330 305 ZN-MB 02.MMO
350 150 280 325 ZN-MB 02.MMO
400 150 275 400 ZN-MB 02.MMO
500 150 300 455 ZN-MB 02.MMO
600 200 355 450 ZN-MB 02.MMO
800 200 350 595 ZN-MB 02.MMO

1000 200 375 740 ZN-MB 02.MMO
1200 250 435 925 ZN-MB 02.MMO

WYMIARY KOŁNIERZY: patrz rozdział „Warunki techniczne i odbiorowe”, Karta Techniczna „Wymiary całkowite kołnierzy zgodnie z normą PN-EN 1092-2” 
TECHNICZNY OPIS PRODUKTU: patrz rozdział „Warunki techniczne i odbiorowe”, Karta Techniczna I
SIZES OF FLANGES: see chapter “Technical terms and loading”, technical page “Complete sizes of flanges according to standard PN-EN 1092-2“
TECHNICAL DESCRIPTION OF THE PRODUCT: see chapter “Technical terms and loading”, technical page I
РАЗМЕРЫ ФЛАНЦЕВ: см. раздел «Технические условия и отгрузка», Техническая ссылка «Полные размеры фланцев согласно норме PN-EN 1092-2»
ТЕХНИЧЕСКОЕ ОПИСАНИЕ ИЗДЕЛИЯ: см. раздел «Технические условия и отгрузка», Техническая ссылка I

Połączenie kołnierzowe i owiercenie PN-EN 1092-2:1999 (DIN 2501), ciśnienie robocze PN10, PN16
Flanged connections and holes PN-EN 1092:1999 (DIN 2501), work pressure PN10, PN16
Фланцевые соединения и отверствия PN-EN 1092:1999 (DIN 2501), рабочее давление PN10, PN16
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Żeliwo sferoidalne
Spheroidal iron cast
Сфероидальный чугун

Żeliwo sferoidalne jest materiałem powszechnie stosowanym wszędzie tam, gdzie oczekujemy bardzo dobrych właściwości 
wytrzymałościowych. Niezastąpione w przemyśle maszynowym i motoryzacyjnym. Rury, a co z tym idzie kształtki z żeliwa 
sferoidalnego, stosowane w przemysłowej i komunalnej gospodarce wodno-ściekowej, nie mają praktycznie żadnej alternatywy.

Ductile iron is a material commonly used everywhere where we expect very good strength properties. Indispensable in engineering 
and automotive industries. Pipes, and the accompanying spheroidal graphite cast iron fittings, used in the industrial and municipal 
water and wastewater disposal systems, have virtually no alternative.

Сфероидальный чугун является материалом, используемым повсеместно в случаях, когда требования предусматривают 
параметры повышеной стойкости. Незаменим в моторизации и промышленном оборудовании. Трубы, а на ряду с ними 
и изделия из сфероидального чугуна, используемые в промышленности и коммунальной водопроводной сфере, вне 
конкуренции и безальтернативны.

Za tak dobre właściwości wytrzymałościowe żeliwa sferoidalnego odpowiada zawarty w nim grafit, pod postacią sferoidalnych skupień 
występujących w osnowie perlitu lub ferrytu. Dzięki temu może ulegać odkształceniu bez uszkodzeń, jest odporne na ściskanie  
i zginanie. Odporne na wysokie ciśnienia. Dzięki cieńszym ściankom rury z tego materiału są lżejsze. 

These high strength nodular cast iron parameters are achieved by the graphite content in it, in the form of spheroidal graphite 
compounds, basing on pearlite or ferrite. Due to this structure it can be subject to voltage for damage, resistant to compression and 
torsion, as well as high pressure. Thanks to thinner wall, pipes made of this material are lighter.

Такие высокие параметры стойкости сфероидального чугуна достигаются благодаря содержанию в нем графита в виде 
сфероидальных соединений, базированых на основе перлита либо феррита. Благодаря такому составу чугун может 
подвергаться напряжению без повреждений, устойчив на сжатия и скручивание, а также высокое давление. Благодаря 
тоньшим стенам, трубы изделия из такого материала становятся легче.


